

【馬灣鄉事委員會大樓開幕】馬灣鄉事會訂於二〇一二年十一月十一日(星期日)下午1:30舉行馬灣鄉事會大樓開幕典禮，邀得鄉議局劉皇發主席、民政事務局楊立門常任秘書長、中聯辦李汝求常務副部長主禮。

The Opening Ceremony to the new Ma Wan Rural Committee Building will be held on 11 November. The ceremony will be officiated by HYK Chairman Lau Wong Fat and other government officials.

【會議日期】本局十一月份暫定會議日期如下：Meeting schedule in November

日期	星期	時間	會議	地點
2/11/2012	五	10:00	鄉議局網頁小組	會議室
2/11/2012	五	10:00	高爾夫球比賽小組	活動室
7/11/2012	三	10:00	大樓管理委員會	會議室
7/11/2012	三	3:00	婦女及青年事務委員會	會議室
14/11/2012	三	2:30	教育文康宣傳/新界傳統文化委員會	會議室
15/11/2012	四	2:30	新界傳統權益委員會會議	會議室
20/11/2012	二	3:00	執行委員會會議	演奏廳
27/11/2012	二	2:30	漁農工商旅遊委員會會議	會議室

回條 Reply slip (電郵 nthyk@netvigator.com 傳真 23383125 或 致電 23361151 回覆)
本人願意接收鄉議局電郵快訊，**不需要郵寄**，請電郵至下列電子郵箱：

To receive your electronic version of the Newsletter please provide the following information:

姓名 Name :	電子郵箱 Email :
-----------	--------------

本鄉將有下列活動，請將下列訊息加入下期鄉議局快訊：

To publish your news in this Newsletter please provide details below:

--

(如有需要，各鄉可以自行將本快訊複印派發予各村代表及有關人士)

(You are free to make copies of this Newsletter and distribute them to whoever interested)